
 

  Zápis z konference delegátů ČSGA ze dne 27.3.2024 
      konané v Klubu LÁVKA,  Novotného lávka 201/1, Praha 1 - Staré Město, od 11:00 hod. 
                                                                                
Přítomni: za výbor ČSGA :  Oldřich Uher, Ctirad Matějka , Josef Smrt, 
                                                Amara Zemplinerová, Lenka Budinová, Jiří Císař, Libor Picek,  

     za kontrolní komisi: Vladimír Frank, Petr Popenko, Vladimír Baše, 
     za kluby: zástupci z klubů s 262 hlasy z celkového počtu 602 hlasů podle stavu             
                      31.12.2023, tj. 43,5 % 

                                     
 
Program konference:  
 

1. Zahájení, schválení programu konference 
2. Volba mandátové, návrhové a volební komise 
3. Zpráva prezidenta o činnosti v roce 2023 
4. Zpráva o hospodaření 
5. Doplňující zprávy členů výboru – členské záležitosti, sportovní činnost 
6. Zpráva kontrolní komise 
7. Volba 1 člena výboru pro zbytek funkčního období 2022 – 2025 
8. Soutěžní řád pro rok 2024 
9. Plán činnosti na rok 2024 
10. Rozpočet na rok 2024 
11. Diskuse 
12. Usnesení a závěr konference 
 

ad 1) programu: 
Schůzi zahájil prezident ČSGA Oldřich Uher v 11:30 hod. jako konferenci náhradní, přivítal všechny 
přítomné, přečetl program konference a navrhl schválení programu konference. Konstatoval, že je 
přítomen dostatečný počet delegátů, disponujících 262 hlasy. 
Navržený program byl schválen. 
 
Ad 2) programu: 
Byla navržena mandátová komise ve složení: Květa Mayerová, Henrieta Martinčová. 
Tato mandátová komise byla schválena všemi hlasy přítomných delegátů. 
Mandátová komise konstatovala, že je konference usnášení schopná jako konference náhradní, 
neboť disponuje více jak 1/3 hlasů členů. 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: Josef Smrt, Amara Zemplinerová. 
Návrhová komise byla schválena všemi hlasy přítomných delegátů. 
 
ad 3) Zpráva prezidenta o činnosti v roce 2022 
Zprávu přednesl prezident Oldřich Uher. 
Tato zpráva bude zveřejněna na webových stránkách ČSGA. 
  
Ad 4) Zpráva o hospodaření          
Zprávu přednesl člen výboru Josef Smrt. 
Tato zpráva bude zveřejněna na webových stránkách. 
 



ad 5) Doplňující zprávy členů výboru 
Zprávu o sportovní činnosti přednesl Jiří Císař. 
Tato zpráva bude zveřejněna na webových stránkách ČSGA. 
           
 ad 6) Zpráva kontrolní komise 
 Za kontrolní komisi přednesl zprávu Vladimír Frank.  
 Tato zpráva bude zveřejněna na webových stránkách ČSGA. 
 
ad 7) Volby 1 člena výboru ČSGA pro zbytek funkčního období 2022 – 2025  
Dosavadní člen výboru Vladimír Novotný odstoupil počátkem října 2023 z funkce člena výboru 
(nejprve ústně, 6.11. rezignaci potvrdil mailem).  
Výbor na své schůzi 16.10.2023 kooptoval v souladu s čl. VIII.5. stanov do výboru Libora Picka a 
předkládá návrh na jeho zvolení do výboru ČSGA. 
Přítomný Libor Picek se krátce představil sám. 
O novém členu výboru ČSGA bylo hlasováno. Pro: 262, proti: 0, zdržel se: 0 
 
ad 8)  Soutěžní řád (SŘ) pro r. 2024 
Návrh SŘ pro rok 2024 přednesl Jiří Císař.   
J.Císař upozornil na 3 změny, oproti předchozímu SŘ. 
1. změna, týkající se MČR na jamky ve Slavkově – zápasy nebudou hrány do rozhodnutí tak jak to 
bylo doposud, ale v případě nerozhodného utkání určí kapitán každého družstva novou dvojici 
(foursome), která do rozhodnutí zápasu bude hrát (náhlá smrt). Jedná se o bod 4.2.2.5. SŘ. 
2. změna vyplývá ze změny propozic ESGA, která rozhodla, že všechny soutěže CUP se hrají na stb 
body netto, proto i naše kvalifikace na tyto soutěže se bude hrát na stb body (změna se týká 
kategorie senioři 55+ netto). Jedná se o bod 5.1.2. SŘ 
3. změna je administrativní a týká se přihlášek do soutěží družstev. Jedná se o bod 2.2.2. SŘ. 
Pro rok 2024 bylo vypsáno 6 kol nominačních turnajů. Do nominačních žebříčků budou 
započítávána 4 kola. 
V SŘ byly zpřísněny podmínky pro žebříčkové turnaje ČSGA započítávané do žebříčku ČGF. 
J. Císař také informoval, že od r. 2025 bude odděleno ME družstev Super seniorů (75+) a Master 
seniorů (65+). Doposud se hrálo na jednom místě, od r. 2025 se bude hrát na různých místech. 
Soutěžní řád bude zveřejněn na webových stránkách ČSGA. 
O SŘ bylo hlasováno: 
Pro: 262, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Ad 9) Plán činnosti  pro rok 2024 
Plán činnosti pro r. 2024 přednesl Ctirad Matějka. Jedná se zejména kalendář všech turnajů ČSGA. 
V rámci tohoto bodu byly předneseny dva návrhy na změnu kvalifikace na MČR na jamky. 

1. návrh Petra Dutkeviče: hrát dvoudenní kvalifikaci na jamky 
2. návrh Vladimíra Boučka: odehrát kvalifikace v rozmezí od dubna do června, rozlosovat 

dvojice družstev, které by hrály mezi sebou. 
O navržených změnách bylo hlasováno: 
Pro starý způsob: 240, proti: 22, zdržel se: 0 
Pro nový způsob: 22, proti: 240, zdržel se: 0 
Kalendář turnajů je zveřejněn na stránkách ČSGA. 
 
ad 10) Rozpočet pro rok 2024 
Návrh rozpočtu na r. 2024 přednesl Josef Smrt.   
Rozpočet bude zveřejněn na webových stránkách. 



 
O rozpočtu bylo hlasováno: 
Pro: 262, proti: 0, zdržel se: 0 
 
ad 11) Diskuse 
A.Zemplinerová informovala o úspěšném turnaji Seniorských mistrů klubů 2023 na Dýšině a o 
tomto plánovaném turnaji v r. 2024, který by se mohl konat na hřišti OAKS (termín ještě není 
určen). 
A.Zemplinerová informovala, že je možné zažádat VZP (pravděpodobně i jiné pojišťovny) o 
příspěvek na pohybové aktivity ve výši 1.000 Kč (kategorie 18-65, senioři 65+), vztahuje se i na 
členské příspěvky (bližší viz https://www.vzp.cz/pojistenci/vyhody-a-prispevky/pohyb). 
 
ad 12) Návrh a schválení usnesení 
Návrh usnesení přednesl Josef Smrt. 
Poté byl návrh usnesení schválen a podepsaný oběma členy návrhové komise bude umístěn na 
webu. 
Pro přednesené usnesení hlasovali delegáti takto: 
Pro: 262, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Na závěr prezident Oldřich Uher poděkoval všem přítomným za účast. 
Ukončení konference: 12.30 hod. 
Zapsala: L.Budinová 


